
Zápis z jednání územní skupiny č. 11 

 

Datum konání: 23. 5. 2024 od 17:30 

Místo konání: Klub důchodců, Rudolfovská 352/154, České Budějovice 

Přítomni (dle prezenční listiny):   
Martina Gutwirth, Zuzana Jindrová, Eva Kostková, Hana Kudláčková, Stanislava Kutheilová, Tereza 
Machová, Jitka Maňhalová, Josef Pavliš, Eva Semančíková, Oldřich Souček, Jiří Štěch, Pavla 
Vandasová 

Nepřítomni: Milena Kroufková, Petr Říha 

Omluveni: Petra Říhová 

Host: Monika Kahudová, Jan Malík 

__________________________________________________________________________________ 

Úvod:  
Schůzi zahájila předsedkyně ÚzS 11 Zuzana Jindrová a přivítala hosty – paní Moniku Kahudovou a pana 
Jana Malíka. Hosté představili své projekty podané do participativního rozpočtu města České 
Budějovice.  
 
Hodnocení projektů participativního rozpočtu členy územní skupiny č 11: 
 

Více stromů pro naše město/Jan Malík 
- cílem projektu je výsadba 123 stromů a 530 ks keřů podél ulice Generála Píky a Vodní 
- projekt je na hranicí ÚzS č. 11 a ÚzS č. 7  
- diskuse na téma úklidu komunikace od spadaného listí (v zodpovědnosti města ČB) 
Členy ÚzS č. 11 projekt doporučen k dalšímu hodnocení. 
 

Bezpečněji po Rudolfovské/Monika Kahudová 
- cílem projektu je vybudovat přechod přes ulici Hlinská 
- dle informace od paní Vandasové bude přechod řešen až v rámci kompletní přestavby křižovatky ulic 
Hlinská, Rudolfovská a vyústění propojky Vrbenská/Rudolfovská z Dubičného potoka 
- dle členů ÚzS č. 11 je nutné přechod řešit dříve z důvodu bezpečnosti 
Členy ÚzS č. 11 projekt doporučen k dalšímu hodnocení. 
  
 Cestička ke škole zelení se vine/Tereza Machová 
- revitalizace prostoru před školou v Novém Vrátě v okolí pomníku T.G. Masaryka 
- 4. etapa vize „Zeleno-modré srdce Nového Vráta“ 
Členy ÚzS č. 11 projekt doporučen k dalšímu hodnocení. 
 
Informace z Územní komise 

- na akci Ukliďme Česko na každou územní skupinu potvrzena podpora ve výši 3 000 Kč (bude využito 
na podzimní akci 21.9.2024, detaily budou diskutovány na jednání v září 2024) 

- informace k územnímu plánu ČB – o časovém harmonogramu informoval územní komisi pan 
náměstek Bureš následovně: výběr pořizovatele územního plánu – říjen 2024, první projednání - září 
2025, finální termín dokončení územního plánu – listopad 2028. 



Diskuse, různé: 

- dotaz Oldřich Souček  
- jaký je stav odkupu pozemků za školou č. 1262, 1263, 1261/1, 1261/2, 1260, 1264/1, 1264/6, 
1264/7 a 1264/9 na víceúčelové hřiště – majitel ZENA cz s. r. o. nemá zájem o prodej 
- jiná alternativa – pozemek č. 1264/1 a 1264/4 majitele KOVOŠROT GROUP CZ s. r. o. – 
prověřit u pana náměstka Maroše, zda je zde možné hřiště umístit – prověří paní Vandasová 
 

- dotaz Tereza Machová 
- jaký je nyní nový termín zavedení svozu odpadu D2D v oblasti Nové Vráto a Čína - prověří 
paní předsedkyně u pana Braného z FCC 
 

- podnět od Terezy Machové 
- nevhodnost umístění trafiky a jejích zákazníků v blizkosti školy (pozemek č. 1266/7, 1266/16) 
- paní předsedkyně prověří na územní komisi případné možnosti řešit situaci  
 

- další jednání UzS 11 domluveno na pondělí 17.6.2024. 
 

Přehledová tabulka řešených témat ÚzS 11 
- aktualizovaná tabulka je přílohou zápisu. 

 
 
 

V Českých Budějovicích 8.6.2024 

Zapsala: Zuzana Jindrová 

Ověřil: Oldřich Souček 


